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ZPRAVODAJZPRAVODAJ
Hornoújezdský

HORNOÚJEZDSKÁ 
MÍLE PLNÁ 
ZÁBAVY 
Děti na Horním Újezdě slavily svůj 
mezinárodní den v předstihu již poslední 
květnovou neděli. Každé z nich odstar-
tovalo svou „míli plnou zábavy“ v areálu 
před kulturním domem. Dětské kroky 
pak směřovaly ke stanovištím, na nichž 
děti plnily rozmanité úkoly.

» Čarodějnici v parku u hřiště děti ukázaly, 

že se nebojí tmy v látkovém tunelu a že 

umí dobře mířit. » Bob a Bobek, králíci 

z klobouku, chtěli, aby děti přeskákaly 

v pytli vyznačený úsek na louce. » Mach 

a Šebestová, žáci 3. B, prověřovali dětskou 

hbitost, sílu a vytrvalost v uličce vedoucí 

na  Krásňoves. » Víla Amálka u pařezu pod 

strání zkoušela, jak děti po hmatu dokáží 

poznat předměty. » Vodníkovi u studánky 

Barborka děti prokazovaly své rybářské 

dovednosti a vodníkově ženě dokazovaly 

své znalosti. » Tři princezny vyzvaly děti 

na utkání v kroketu a ke hře házení krouž-

ků. » Farmářka z Podlubníčku osobně 

prověřovala přírodovědné znalosti a její 

muž měl úlohu nejlaskavější – ukazovat 

štěňátka pyrenejského horského psa, která 

si svou roztomilostí podmanila srdce všech 

kolemjdoucích. » Hasiči u „pivní studánky“ 

dali dětem do rukou stříkačku a stříkejte, 

děti, tady, na ty pyramidy z plechovek.  
» U rybníka čekal voják se vzduchov-

kou, poradil, jak zamířit a prásk – ránu 

do černého středu terče si přálo každé 

z odhodlaných dětí. » Kuchařky o kousek 

dál pokoušely dětské chuťové pohárky. Se 

zavázanýma očima děti hádaly, zda jim ku-

chařka vložila do úst kousek čokolády, ba-

nánu nebo třeba kousek chleba. A potom 

přišla na řadu „poznávačka“ – co vidíš na 

obrázku? (Odpovědí mohlo být: brokolici, 

fazole, třešně….)

Příjemná kratochvíle nastala po návratu 

z procházky plné radovánek, když si děti 

mohly vybrat své odměny a opéct buřt 

na ohni, který rozdělal kovboj s krásným 

českým jménem Vlastimil.

K obveselení dětí se dostavili i samojedi, 

krásní běloučcí psi, jejichž chovu se věnují 

manželé Lněničkovi ze Strakova. Děti se 

mohly svézt ve vozíku taženém párem psů, 

kteří z dětského dne v Horním Újezdě od-

jížděli nadobro utahaní, protože sluníčko 

toho dne krásně svítilo a potěšit se s nimi 

chtěla spousta dětí. 

Za organizaci akce děkujeme pořadate-

lům a všem účinkujícím srdečně děkujeme 

za účast i podporu! ·
 Mgr. Marie Horváthová Janoušková
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Zastupitelstvo obce na svém 
jednání dne 23. března mimo jiné 
projednalo a schválilo:
•   návrh smlouvy o poskytnutí mimořádného 

investičního členského příspěvku na 

dokrytí dotace z Ministerstva životního 

prostředí na realizaci akce „Protipovodňová 

opatření MLD“ (bezdrátový rozhlas), 

vlastní zdroj z rozpočtu obce v částce 

393 200,- Kč

•   žádost o navýšení kapacity v MŠ ze 

stávajícího počtu 28 dětí na 29 dětí

Na dalším zasedání dne 10. 5. 
zastupitelstvo obce mimo jiné 
projednalo a schválilo:
•   závěrečný účet obce za rok 2022 

s výhradou, byla přijata nápravná opatření 

a chyby odstraněny, jednalo se o chybně 

vyplacené odměny členů ZO na přelomu 

volebního období

•   výpověď smlouvy o bližších podmínkách 

pronájmu obecních pozemků p. č. 1354, 

1365, 231/2 a 231/3, smlouva uzavřená 

mezi obcí a Motyčkovým rodinným 

hospodářstvím Miroslav Motyčka bude 

ukončena k 30. 9. t. r.

•   smlouvu o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru mezi firmou EKO-KOM 

a obcí, jedná se o tříděný odpad

•   smlouvu o zřízení věcného břemene 

služebnosti u p. č. 1080/3, 1156/1 mezi 

obcí a ČEZ Distribucí, přípojka nn pro 

novostavbu RD v Cikově na Spálenisku 

(Vostřelovi)

•   cenovou nabídku projektových prací 

ing. Pavly Vackové z KIP Litomyšl, 

vytvoření pasportu objektu MŠ pro potřeby 

rekonstrukce kuchyně, zpracován bude 

půdorys celého 1. NP za 26 620,- Kč

•   cenovou nabídku p. J. Schlesingera 

z firmy Gastro Komplet Ústí nad Orlicí 

– rekonstrukce kuchyně MŠ, částka 

21 780,- Kč

•   smlouvu o poskytnutí dotace mezi obcí 

a Pardubickým krajem na „Podporu 

pořízení územních plánů“, částka 

29 645,- Kč

•   výši nájemného v rekonstruovaném 

obecním bytě č. 2 nad prodejnou Hruška 

90,- Kč/m2 měsíčně a složení kauce  

ve výši 15 000,- Kč

•   rozhodnutí o vyloučení účastníka 

Stavitelství Háněl ze zadávacího řízení 

na akci „Stavební úpravy a přístavba 

kulturního domu, Horní Újezd čp. 1“ – 

etapa I, z důvodu absence relevantních 

dokladů k prokázání podmínek účasti 

v tomto řízení, účastník nesplnil  

podmínky zadavatele 

Zasedání zastupitelstva obce se 
dále konalo 2. června a mimo jiné 
projednalo a schválilo:
•   smlouvu o výkonu činnosti odborného 

lesního hospodáře mezi obcí 

a ing. Danielem Šplíchalem, Polička

•   smlouvu mezi obcí a Pardubickým krajem 

o dotaci na opravu místní komunikace 

v částce 155 tis. Kč a na provoz prodejny 

Hruška částku 65 500,- Kč

•   rozhodnutí o námitkách stěžovatele 

Stavitelství Háněl, Proseč

•   rozhodnutí zadavatele o zrušení 

rozhodnutí a oznámení o výběru 

dodavatele ze dne 11. 5. a zrušení 

rozhodnutí o vyloučení účastníka 

Stavitelství Háněl, Proseč z účasti 

v zadávacím řízení

•   nové rozhodnutí a oznámení o výběru 

dodavatele, námitka firmy Stavitelství 

Háněl, Proseč byla uznána, původní 

hodnocení nabídek bylo zrušeno a nabídky 

byly znovu posouzeny s tímto závěrem 

a nabídkovými cenami v Kč:

1. Stavitelství – Háněl, Proseč 11 816 524,-

2. SKOS, Skuteč 12 087 395,-

3. APOLO CZ, Polička 12 280 621,-

4. PP-GROUP.cz, Proseč 13 360 562,-

5. PS HOME STAR, Pardubice 14 397 819,-

6. Chládek a Tintěra, Pardubice 15 318 514,-

•   smlouvy mezi obcí a firmou DS Delta 

Lubná na opravu místní komunikace 

na p. č. 1126/1 a 73/26

NOVÁ KOMUNIKACE 
V MÍSTNÍ ČÁSTI 
SPÁLENISKO 

Akce obnovy místní komunikace byla pláno-
vána ve spolupráci se společností DS DELTA  
již na rok 2022, ovšem na podzim bylo jasné, 
že kvůli  nedostatku materiálu bude muset 
být odložena. Kámen či štěrk, který je pro 
výstavbu silnic třeba, se totiž primárně 
distribuuje do lokalit, kde probíhá výstavba 
dálnice D35.

Dodatek smlouvy uzavřený se společnos-

tí DS DELTA v závěru roku 2022 stanovil 

květen 2023 jako nejzazší termín pro 

opravu cesty v Horním Újezdě na Spálenisku. 

S velkou radostí jsme přijali informaci, že 

práce mohou započít již v dubnu. Obyvatelé 

dotčené místní části se zhruba tři týdny 

museli vyrovnávat s méně komfortními 

podmínkami pro přístup ke svým obydlím, 

nicméně výsledek stojí za to, jak se můžete 

přesvědčit na snímku. 

Kladně hodnotíme zejména zpevnění 

a rozšíření poloměru klopeného oblouku za-

táčky, kde si řidiči musí hodně najíždět, ale 

také o poznání rovnější povrch komunikace, 

což ocení zejména ti, kteří místem projíždějí 

dennodenně. Obec do opravy komunikace 

investovala částku 752 420,- Kč.· Mgr. Marie Horváthová Janoušková

KDE MÁME V HORNÍM 
ÚJEZDĚ POŠTOVNÍ 
SCHRÁNKU? 

K našemu velkému překvapení jsme zjistili, 
že byly v tichosti demontovány poštovní 
schránky v místních částech  Víska, Krásňo-
ves, Podlubníček a Cikov. Jediná obsluhova-
ná poštovní schránka se nachází v centru 
obce u vstupu do prodejny Hruška. Jak se 
lze dočíst v médiích - tento postup vychází 
z platné legislativy, konkrétně z vyhlášky 
z roku 2012. Ta říká, že v obcích do deseti 
tisíc obyvatel musí připadat nejméně jedna 
schránka na tisíc lidí. A kolik má Horní 
Újezd obyvatel? Aktuálně 420.·
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„CESTA KOLEM SVĚTA“ — 
BON JOUR! COMMENT 
ALLEZ-VOUS?

Sousední Sebranice hostily letošní ročník dětského dne Mikro-
regionu Litomyšlsko-Desinka. V soutěžním klání, které před-
stavovalo symbolickou cestu kolem světa po Francii, Austrálii, 
Kanadě, Nepálu, Japonsku, Novém Zélandu a Zimbabwe. 

Na každém ze stanovišť musely všechny děti pozdravit v národním 
jazyce a položit otázku „Jak se máš“. Za Horní Újezd se vydali na 
putování po světě tyto žačky a tito žáci: 

• 1. stupeň ZŠ: Mikuláš Jílek (1. tř.), Helena Benešová (2. tř.)  
   Lukáš Mach (3. tř.), Anna Vopařilová  a Štěpánka Gabrlíková  
   ( obě 4. tř.)
• 2. stupeň ZŠ: Barbora Kučerová (7. tř.), Anna Veselíková,  
   sourozenci Nikola a Jindřich Mičíkovi a Václav Háp junior  
   (všichni 8. tř.)

DISCIPLÍNY? 
Francie:  jízda na koloběžce a skládání znaku obce

Austrálie:  sebrat šišku ze země, vyhnout se přitom bumerangu, 

šišku prohodit obručí leže na karimatce hlavou z kopce dolů  

a maje obruč asi 3 metry  za hlavou 

Kanada:  sbírání šišek, medvědích drápů, pírek na čas

Nepál:  sedě na skateboardu přitahovat se rukama po lanku  

vzhůru do kopce a zavěsit tři karabinky

Japonsko:  namalovat gejše obličej a pomocí hůlek vybrat  

a podle barev roztřídit pestré tkaničky

Nový Zéland:  navléct korálky, ozdobit klacek, zatančit maorský 

tanec haka

Zimbabwe:  skládání obrázků (puzzle)

Česká republika: poznat v přesmyčce název českého města  

a správně jej umístit do slepé mapy

Některé z disciplín jsou k vidění v reelu na FB a IG profilu  
Obce Horní Újezd.

Ačkoliv jistojistě podali maximální výkon, skončili „prvostupňoví“ 

hluboko v poli poražených, ovšem jedním dechem dodáváme, že 

disciplíny, které museli plnit, byly skutečně náročné, navíc mezi dětmi 

nebyl ani jediný „páťák“. „Druhostupňoví“ účastníci získali brambo-

rovou medaili, což znamená, že byli jen malý krůček od medailových 

pozic. 

Všem zúčastněným srdečně děkujeme za reprezentaci obce.

Rádi jsme se zúčastnili dobře zorganizované akce, za což patří rov-

něž velký dík pořadatelům a zastupitelům , kteří se museli postarat 

o 130 dětí a jejich doprovod, který tvořili starostové či starostky spolu 

s učiteli či učitelkami či administrativními pracovnicemi či účetní-

mi OÚ. · Mgr. Marie Horváthová Janoušková — starostka

V měsících červenci, srpnu a září oslaví významná životní 
výročí tito naši spoluobčané:

„Budeme-li hledat to nejlepší u jiných, můžeme objevit  
to nejlepší i v sobě“

W. A. Ward

50 let Markéta Mrázová

75 let Lidmila Motyčková

80 let Jaroslav Kladiva

90 let Marie Veselíková

Oslavencům přejeme z celého srdce, ať jsou všechny jejich další dny  
plné štěstí, zdraví, lásky a pohody.

Společenská kronika
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ROZHOVOR S REŽISÉRKOU 
ALENOU CHADIMOVOU  

Pohádku Jak se mele babí hněv nazkoušeli členové Hornoújezdského  
ochotnického spolku po dlouhé covidové odmlce. Proto nás zajímalo,  
jak se hra chystala a jaké je vůbec publikum na Horním Újezdě. 

Začněme „od Adama“: Jak se člověk stane ochotníkem? 
Jednoduše – že chce. Nevadí mu vystoupit před publikum, snese, že se mu 

lidé smějí, dokonce z toho má i radost. Hlavně že publikum nespí a reaguje. 

V Horním Újezdě je dlouhá tradice ochotnického divadla. Naši rodiče i pra-

rodiče se mu věnovali. Na tuto tradici jsme navázali deset let po sametové 

revoluci. 

Čím aktivita v ochotnickém divadle člověka obohatí?
Pocitem pospolitosti, kamarádskými vztahy. Lidé se dokáží spojit, aby vzniklo 

něco hezkého, co druhým rozdává radost. To nás naplňuje, přináší nám to 

uspokojení. 

Jaký žánr vyhovuje publiku na „Horňáku“ nejvíc?
Jednoznačně komedie. Ty vyhovují i hercům, protože je berou jako lehčí žánr. 

Lze hornoújezdské diváky nějak specifikovat?
Je to nejlepší publikum. Všichni se navzájem známe. Vždycky  

nás podpoří svou účastí, pochválí nás, ač se nám kus úplně nevydařil.  

Hornoújezdské publikum je stejně důležité jako my herci na divadelních 

prknech.

Kdy naposledy – před covidem - jste se s ochotníky sešli nad přípravou  
divadelní hry?
Poslední hrou byla pohádka Čert a Káča, kterou jsme hráli na Podlubníčku 

v roce 2019. Čůča tehdy sepsal pro Vlastu košilaté – odvážné básničky přímo 

na tělo, aby vystihovaly situaci, aktéry, prostředí. Covid byl takovou delší 

přestávkou, která se vždy odehraje mezi jednotlivými hrami, protože je 

náročné zajistit, aby si všichni účinkující zkoordinovali svůj program a sešli 

se nejen při zkouškách, ale zároveň také na každém z plánovaných veřejných 

vystoupení.

Proč jste letos na jaře sáhli právě nebo opět po pohádkovém námětu?
Z nutnosti hrajeme pohádky – jsou kratší, méně náročné a snesou fakt,  

že mužské role zahrají ženy.

Antické drama se vyvinulo v rámci kultu boha Dionýsa jako jedna ze složek jeho 
slavností, jinými slovy: uctívání Dionýsa se dělo formou divadla.  
Původně ženský Dionýsův kult se transformoval na kult mužský, proto také muži 
hráli všechny role a vystupovali ve sboru. Ovšem zdá se, že na Horním Újezdě 
razíme trend zcela původního ženského kultu – vždyť na pódiu se objevil pouze 
jeden jediný muž. Čím to je?
V první řadě tomu jedinému muži, který vystupoval na pódiu, Vlastovi Hla-
díkovi z celého srdce děkujeme, že je naší oporou a stálicí. Nyní coby jediný 
chlap na jevišti. Zkoušení vyžaduje spoustu času. Začali jsme zkoušet v lednu 
a ani ne hodinová pohádka byla nazkoušená za čtyři měsíce. Každý týden 

jedna zkouška, posledních 14 dní jsme se scházeli i třikrát týdně nebo jsme  

si pohádku během jedné zkoušky dali dvakrát za sebou.
Ovšem s přípravou nám významně pomohli Jirka Kučera a Martin Chadima 
s kulisami, Radovan Lněnička s ozvučením.

Která činnost byla nejnáročnější? Přijít na správný divadelní kus? Připravit scé-
nář? Nachystat kostýmy a kulisy? Kdo se na čem podílel?
Prohlédla jsem „mraky“ pohádek na YouTube. Získala jsem inspiraci, nachys-

tala scénář. Míša Lněničková moje „hieroglyfy“ musela přepsat na počítači. 

Pak se scénář dostal k hercům. Kostým si připravuje každý sám, ale bohatou 

zásobu kostýmů vlastní Maruška Boštíková, která je ochotně půjčuje.
Kulisy a rekvizity má na starosti Kristýnka Boštíková. Letos se naštěstí jen 
provedly technické úpravy už stávajících kulis. 

JAK SE POVEDLA AKCE 
„DESINKA TANČÍ“?

 Tradiční setkání u muziky Mikroregionu Litomyšlsko-
-Desinka proběhlo letos možná již podvacáté, jak nazna-
čovali někteří z organizátorů. Pořadatelskou záštitu 
převzala jako obvykle obec Lubná. Akce se uskutečnila 
v sále na Skalce a vydařila se na jedničku. 

Neděle 16. dubna byla po delším deštivém období dnem, 
který prozářilo slunce. Na zahrádkách však kvůli velkému 
mokru a relativním chladu zatím nebylo čemu se věnovat. 
Ideální kombinace, aby lidé opustili své domovy a vyrazili 
se bavit. Do sálu na Skalce jich dorazilo téměř 400!

Pro milovníky nejen lidových písní, ale i populárních 

melodií let 60.—80. si Mikroregion Litomyšlsko-Desinka 

nachystal odpoledne plné skladeb v aranžmá hudebního 

uskupení JUNIOR II s frontmanem Radkem Klusoněm. 

Zpívalo se a tančilo „o stošest“.

Zahrádkáři z Lubné zajistili provoz baru a výčepu, sta-

rostové jednotlivých obcí se spolu se svými místostarosty 

nebo partnery postarali o roznášku občerstvení - ke kávě 

se jako dezert podávala čokoládová roláda z cukrárny paní 

Anny Taberyové v Lubné. Později odpoledne přišly vhod 

klobásy ze Sloupnice, které jako sponzorský dar věnovalo 

Zemědělské družstvo v Dolním Újezdě.

Aby se návštěvníkům usnadnilo plánování příprav, byl 

zajištěn svoz a rozvoz autobusy, nicméně valná většina 

návštěvníků zvolila variantu vlastního odvozu.

Organizátory potěšila hojná účast a spokojenost ná-

vštěvníků akce. Ti ocenili skladbu repertoáru, nehrála se 

totiž jen dechovka. Některým návštěvníkům pak zněly hity 

minulých let, například  „Malá Lady, neplakej“ od Václava 

Neckáře, v uších ještě v dalších dnech. Jiní si cenili možnos-

ti vidět se a popovídat si s větším počtem svých známých. 

Všichni se těšíme na příští setkání u muziky! · Mgr. Marie Horváthová Janoušková — starostka
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Jak se ženy v této inscenaci sžívaly s mužskými rolemi?
Nic jiného jim nezbylo. Přijaly to jako fakt. Jen panovala obava, zda 
mají dostatečně hluboký hlas. Ale rodinní příslušníci by si to s námi 
nevyměnili ani za nic.

Kam byste měli jet hostovat?
Máme za sebou vystoupení v Poříčí. Čeká nás Borová a pozvaní  
jsme i do Karle.

Máte představu, jak by obec mohla podpořit činnost ochotnického 
souboru?
Moc děkujeme obci, že nám bezplatně půjčuje na zkoušky i na vy-

stoupení kulturní dům. Uvítali bychom, kdyby se během rekonstruk-

ce myslelo na nějakou vytápěnou klubovnu, kde bychom se mohli 

scházet.

Máte vizi účastnit se festivalu ochotnických divadelních souborů?
Mívali jsme takovou vizi v minulosti, když jsme byli v plné síle,  

například s divadelní hrou Tři v tom. Já osobně takovou ambici 

nemám a neodvážím se mluvit za ostatní.

Která profese je u herců ochotníků zastoupena nejčastěji?
Asi učitelky.

Co doplníme na závěr?
Poděkování. Všem. Hercům, divákům, obci, lidem, kteří přiložili 

ruku k dílu. Věřím, že se Hornoújezdský ochotnický spolek zase 

sejde, aby nazkoušel novou hru a že mezi herečky konečně uvítáme 

mužskou posilu. Prima by bylo nazkoušet divadlo, kde by vystupovali 

i dětští herci. Už jsme to zkusili a mělo to úspěch.

Děkujeme za rozhovor a bude nám ctí v budoucnu navštívit další di-
vadelní představení hornoújezdských divadelních hvězd, které dokáží 
své publikum báječně pobavit.

V pohádkové inscenaci Jak se mele babí hněv vystoupili: Zdena 

Škeříková a Vlastimil Hladík v roli vypravěčů, Kristýna Boštíková v roli 

Voršily, Kateřina Mrázová v roli Amálky, Peprníka hrála Marie Boští-

ková, role nápadníků ztělesnily Alena Chadimová, Aneta Benešová 

a Michaela Lněničková. O hudební doprovod se postarala Štěpánka 

Mokrejšová.· 
 Mgr. Marie Horváthová Janoušková — starostka



Večerníčkovy pohádky – kvíz pro děti
DĚTI, ZKUSTE NAJÍT SPRÁVNOU ODPOVĚĎ NA OTÁZKU

1. Kolik papírů rozhází Večerníček ve své znělce?
a)   15
b)   21
c)   12

2. Jak se jmenoval kouzelník, v jehož klobouku  
bydleli Bob a Bobek?
a)   Čáryfuk
b)   Aladin
c)   Pokuston

3. Který z králíků na větu „Vstávat a cvičit!“ vždycky 
odpovídal „A proč?“?
a)   Bob
b)   Bobek
c)   ani jeden z nich

4. Co nosila na hlavě víla Amálka?
a)   věneček z pomněnek 
b)   věneček z pampelišek
c)   věneček z kopretin

5. Z čeho se narodila víla Amálka?
a)   z mlhy 
b)   z rosy
c)   z deště

6. Proč dostali Mach a Šebestová  
od starého pána kouzelné utržené sluchátko?
a)   Pomohli mu nakoupit
b)   Pomohli mu najít brýle
c)   Pomohli mu přejít přes přechod

7. Které ucho bliká Machovi, když při jízdě  
po zábradlí odbočuje k bytu Šebestové?
a)   levé ucho
b)   pravé ucho
c)   Machovo ucho nebliká, Mach ukazuje paží

8. Jak se jmenovaly kamarádky Maxipsa Fíka  
a psa Škubánka?
a)   Jája a Pája
b)   Ája a Káťa
c)   Žofka a Amina

9. Kdo volal na své služebnictvo „Anče! Kubo! Hajnej!“?
a)   Trautenberk
b)   Krakonoš
c)   Kastelán Krbec

10. jeden za osmnáct a druhý bez dvou za dvacet - to jsou:
a)   Kuba a hajnej
b)   Kosí bratři
c)   Pája a Jája
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ČERVNOVÉ ZPRÁVIČKY  
Z MATEŘSKÉ ŠKOLY

S příchodem jara jsme s dětmi probudili ze zimního spánku skřítka 
Krásňovíska a s ním i celou naši zahrádku. Zahájili jsme tak práce na 
našich záhoncích. Děti se, pod dohledem paní učitelek, s radostí pus-
tily do sázení a okopávání zeleniny. Společně pěstujeme pestrou směs 
zeleniny do polévek, bylinky, jahody, cukety, dýně, rajčata a papriky. 
Z keřů jsou to borůvky, maliny a ostružiny. 

Společně jsme také prožili velikonoční období, které jsme završili veli-
konoční dílnou, kde si děti společně s rodiči ozdobily vajíčka a upekly 
vizovické pečivo.

V dubnu se naši „předškoláčci“ byli už podruhé podívat v Základní škole 

v Dolním Újezdě, kde si prohlédli prostředí školy a navštívili první a druhé 

třídy. Pozdravili se s kamarády a podívali se, jak probíhá výuka. Zároveň 

také předškoláci navštívili místní knihovnu, seznámili se s pestrou nabíd-

kou knih, pravidly půjčování a zaposlouchali se do předčítání paní knihov-

nice. Návštěva knihovny měla u dětí velký ohlas, věřme, že jim nadšení 

z knih a četby zůstane i do dalších let.

V průběhu dubna, května a června se naše škola zapojila do společného 

mezinárodního projektu zaměřeného na pomoc ohroženým divokým 

zvířatům s názvem: „HELP“. Aktivně jsme se zapojili a úspěšně dokončili 

všechny aktivity. Věříme, že tento projekt splnil svou hlavní myšlenku – 

ukázat dětem, že i divoká zvířata potřebují naši pomoc (čápi, včely, medvě-

di, plankton). 

V rámci celosvětového Dne Země, který se slaví 22. dubna, jsme s dětmi 

zavítali do Litomyšle, kde pro ně byla připravena akce: „Třídíme odpad“. 

Děti si poslechly výklad a názorně se učily, jak správně třídit a recyklovat 

odpad. V návaznosti na další činnosti ve škole následoval projektový den 

zaměřený na recyklování ruliček od toaletního papíru a PET lahví. Děti si 

domů odnesly vlastnoručně  recyklované výrobky. O tom, jak správně tří-

dit odpad a šetřit vodou a energiemi, se děti dozvěděly také v Ekologické 

pohádce, kterou nám přijelo zahrát Divadlo U dvou sluncí.

V květnu jsme společně s dětmi a rodiči oslavili krásný svátek – Den 

matek. Děti ze třídy Berušek i Včeliček si pro maminky připravily pestrý 

program s písněmi a básněmi. Na závěr je obdarovaly malým dárečkem 

a přáníčkem. 

Abychom u dětí podporovali povědomí o naší obci, navštívili jsme 

v květnu místní hasičskou zbrojnici. Děti si prohlédly prostory zbrojnice, 

hasičské auto a hasičskou výstroj. Největší úspěch u nich měla prohlídka 

hasičského auta a pozorování stříkání vody z hasičské hadice. 

Pro děti jsme k Mezinárodnímu dni včel připravili tematické vyrábění 

včely a lepení živých květů na jejich křídla. Na konci května jsme se vydali 

na školní výlet do záchranné stanice „Pasíčka“. Paní průvodkyně měla pro 

děti připravenou poutavou přednášku o zvířátkách, která ve stanici mají. 

Děti se tak dozvěděly spoustu informací a mohly si zblízka prohlédnout 

například pštrosa, kuny, papoušky, veverky, různé druhy dravců a páva, 

který nám předvedl svůj rozevřený paví ocas, pro děti nečekaně krásný 

zážitek. 

Měsíc červen se nese v duchu oslav Mezinárodního dne dětí, karnevalu, 

společného focení, sportovních her v Litomyšli, návštěva litomyšlských 

hřišť, osvěžení na zmrzlině v Litomyšli a chytání živých ryb s rybáři. V po-

sledních červnových dnech si ještě dopřejeme projektovou výuku: „Hrátky 

se sklem“, spaní předškoláků ve škole a závěrečnou: „Zahradní slavnost“ 

s rozloučením a šerpováním předškoláků. Slavnostně se rozloučíme s na-

šimi předškoláky a popřejeme jim hodně štěstí při nástupu do základní 

školy.

Vám všem přejeme krásné léto a v září se budeme těšit na nové kamarády. · Kolektiv mateřské školy
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   Denis Čech                                                                     Ondřej Háp

   Anna Zerzánová                                                           Alžběta Faitová

Zastupitelstvo obce 

a redakční rada přejí dětem 

i dospělým slunečné léto,  

pohodu o prázdninách  

a na dovolené.

Ranní toulky

Ta tichá jitra protkaná tisícema vůní 

jiskřivá voda chladných, osamělých tůní,

srna, co pasekou kráčí ostražitě,

maličký kolouch odpočívajíc na pažitě.

Zdálky zní kukačky kukání, 

lehoučký opar vznáší se nad strání,

smrkový les, co skrývá houby v mechu

a kmotra liška myslící na neplechu.

Takové jsou moje ranní toulky lesní, 

o tom se spoustě lidí ani nesní ,

každá ta chvilka je jako drahokam 

a proto život bohatý tak mám.

Marta Vopařilová

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ



FOTBALOVÉ JARO

V průběhu jarního období jsme se v TJ Horní Újezd zaměřili na dvě  
činnosti – spolu s tréninky a zápasy všech kategorií jsme se pustili  
do výraznější údržby hřiště. 

Ještě před jarní sezonou jsme za pomoci specializované firmy provedli deratizaci škůdců 
na hřišti a trávník jsme i pohnojili. V létě bychom rádi pokračovali s chemickým po-
střikem, protože jsme si vědomi, že pampelišky, jitrocel a sedmikrásky jsou sice krásné 
rostliny, ale my bychom na hřišti raději viděli jen trávu. Hřiště je každý den využíváno 
a jeho zatížení je opravdu velké. Bohužel se nám nedaří využívat hřiště před KD, které 
v minulých letech sloužilo jako tréninkové. Nějaké nápady na další zlepšení kvality hřiště 
máme a pokusíme se připravit vše pro to, abychom je mohli zrealizovat (ideálně za pod-
pory dotačních programů) – takže spíše až příští rok.

V úterý 16. 5. byl na našem hřišti uspořádán Dívčí den OFS Svitavy WU13, kam bylo 

pozváno i šest našich děvčat. I přes nepřízeň počasí si holky zatrénovaly pod vedením 

dalších zkušených trenérů. Pozvání šesti děvčat dokazuje, že naše dresy oblékají holky, 

které jsou více než vyrovnanými soupeřkami kluků. 

S lepšícím se hřištěm se začaly zlepšovat i výsledky napříč kategoriemi – trenérky, tre-

néři či vedoucí mužstev zhodnotí své svěřence v druhé části tohoto článku, já si dovolím 

pouze krátký komentář k jednotlivým kategoriím.

Předškolní děti trénují v naší fotbalové školičce dvakrát týdně a u každého dítěte je 

vidět velký progres. Děti využívají travnaté hřiště i UMT. V této kategorii je naprosto 

zásadní přístup rodičů a myslím, že zde ta spolupráce funguje velmi dobře. Trenérský 

tým je tvořen Pavlou Kyselovou, Ilonou Kroulíkovou, Zdeňkem Benešem st. a Jirkou 

Nádvorníkem. Jejich trpělivost je neuvěřitelná a velmi si ceníme jejich práce.

Mladší přípravka pod vedením Zdeňka Beneše ml. a Honzů Vodehnala a Beneše střídá 

lepší výkony s horšími, ale bojovnost a snaha je veliká. Dětí chodí opravdu hodně a při-

pravit trénink pro 15 dětí není vždy jednoduché, ale i zde vidíme výrazné zlepšení. 

Starší přípravku vede trojice Honza Kmošek, Fanda Bartoš a Vašek Žďára. Holky 

a kluci hrají v souklubí s Morašicemi a na několik turnajů jsme byli schopni postavit dvě 

mužstva. Občas by mohla být lepší tréninková docházka, ale i zde vidíme víc plusů než 

minusů. Příští rok se sejdou silné ročníky, takže budeme schopni přihlásit samostatný 

tým Horního Újezdu.

Mladší a starší žáci absolvovali společné zimní soustředění a v souklubí s Morašicemi 

hrají svoje okresní soutěže. Žákovská kategorie funguje hlavně díky práci Ivy Kvapilové 

a Pavla Beneše, často jim vypomáhá Vojta Havlík. Mladším se daří velmi dobře a letošní 

rok se stali vítězi své skupiny – gratulujeme a děkuje za skvělou reprezentaci našeho 

klubu. Starším se daří o něco méně, ale i oni již poznali, jak chutná vítězství, a nakonec 

svoji finálovou skupinu D vyhráli. K úplné spokojenosti nám chybí 4–5 starších žáků, 

protože bez svých mladších kolegů by nebyli schopni jaro důstojně odehrát. Na otázku 

kde je vzít, jsme nenašli odpověď v Morašicích, ale v sousedních Sebranicích. V nové 

sezoně bychom tak měli přihlásit tým starších žáků v souklubí se Sebranicemi. Hlavní 

výhodou by měl být větší počet hráčů, částečně společné tréninky a zvýšení kvality. Na 

Sebranicích trénuje starší žáky náš odchovanec Petr Kovář. Mladší žáci budou pokračo-

vat v zaběhlém souklubí s Morašicemi. Možná největší radost můžeme mít z „komunity“ 

rodičů, kteří děti na zápasy doprovází a fandí jim v dobrých i horších časech – tohle 

skvěle funguje u mladších a věříme, že se to zlepší i u starších žáků.

Dorost vede trenérské duo Jirka Kučera a Kamil Prokop. Dorostenci hrají na menší 

hřiště v počtu 8+1. Kluci drží klidný střed tabulky a předvádí pěkný fotbal. Dalším výraz-

ným plusem je, že nám v dorostu vyrostlo několik hráčů, které můžeme bez problémů 

využít při nedostatku mužů. Dorost spolu s muži absolvoval soustředění v Boskovicích. 

V příštím roce budeme dorost přihlašovat pouze pod hlavičkou Horního Újezdu a díky 

domluvené pomoci hráčů z Morašic a Sebranic bychom měli přihlásit krajskou soutěž 

(I. třídu) – to znamená, že i dorostenci by v příští sezoně měli hrát klasický „velký“ 

fotbal.

Muži výrazně vylepšili svoji reputaci a pochmurné podzimní výsledky vystřídala řada 

jarních výher. I přesto, že soutěž skončila a umístili jsme se na 13. místě, nemáme stále 

záchranu jistou – bude záležet na okolnostech a rozhodnutích týmů z vyšších soutěží. 

Věříme, že se záchrana podaří a setrváme v okresním přeboru i pro příští sezonu. Za 

zlepšenými výkony stojí opravdu každý článek týmů - všichni hráči, trenéři Pavel Havlík →
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Z ČINNOSTI HASIČŮ

V letošním roce opět mohli naši spoluobčané 
navštívit poslední dubnový den hasičskou 
zbrojnici a přilehlé prostranství při soused-
ském posezení s možností opékání jak  
donesených produktů, tak i špekáčků  
na místě zakoupených.

Další akcí bylo pořádání okrskové soutěže 
v požárním sportu v sobotu 20. května před 
kulturním domem. Do našeho okrsku patří 
sbory dobrovolných hasičů z obcí Dolní Újezd, 
Jiříkova, Jarošova, Nové Vsi u Jarošova, Vidlaté 
Seče, Chotěnova, Budislavi, Desné, Poříčí a Hor-
ního Újezda. Soutěž se vydařila i díky pěknému 
počasí, soutěžící si odvezli hodnotné ceny 
a všichni si pochvalovali lidové ceny ve stáncích 
s občerstvením. Dle našich okrskových pravidel 
v případě, že nenastanou nějaké komplikace, 
tak příště tuto soutěž budeme pořádat za 10 let. 

25. května navštívily naši hasičskou zbrojnici 

děti ze zdejší mateřské školky. I tato návštěva se 

vydařila a děti mají jistě na co vzpomínat.

Naše soutěžní družstvo mužů se zúčastnilo 

10. června Dolnoújezdského poháru, kde se 

umístilo na 3. místě. · Jan Vostřel  



HODNOCENÍ MUŽSTEV
FOTBALOVÁ ŠKOLIČKA

Po zimě, kdy tréninky probíhaly jednou týdně v tělocvičně v Osíku, jsme se přesunuli ven 
na hřiště, kde se kluci a holky učí zábavnou formou jak zacházet s míčem, ale také spous-
tu fotbalových her a cvičení. Nyní trénujeme dvakrát týdně v pondělí a čtvrtek od půl 
páté do šesti hodin. V současné době naši nejmladší kategorii navštěvuje přibližně 16 dětí. 
Chtěla bych poděkovat rodičům, kteří k nám našli důvěru a své děti k nám na trénink 
přivedli. Dále bych chtěla poděkovat Zdeňku Benešovi st., Jiřímu Nádvorníkovi a Iloně 

Kroulíkové, bez kterých by se tréninky nemohly uskutečnit.
 Pavla Kyselová

MLADŠÍ PŘÍPRAVKA

S příchodem jarního počasí jsme opustili tělocvičny v Proseči a Osíku a vrátili se na naše 
hřiště. Naše tréninková skupina čítala celkem těžko uvěřitelných 17 dětí narozených mezi 
roky 2013 a 2016. Jarní část jsme pojali velice intenzivně. Trénovali jsme dvakrát týdně, 
k tomu jsme si téměř každý týden přidali přátelský zápas proti týmům z okolí a o víken-
dech jsme absolvovali 8 mistrovských turnajů okresní soutěže, takže nejpilnější děti byly 
na hřišti čtyřikrát týdně. Na závěrečném turnaji – Poháru OFS Svitavy jsme se umístili na 
pěkném 6. místě z 10 účastníků.

Děkuji všem holkám a klukům za předváděné výkony. Vyzdvihnout bych chtěl Aničku 

Vopařilovou, Terezu Veselíkovou a Matěje Vodehnala z Horního Újezdu, Štěpána Kováře 

a Martina Boštíka z Poříčí a Miri Vomočilovou a Tomáše Chauna z Desné. Dále děkuji 

rodičům dětí za spolupráci a výkonnému výboru Tělovýchovné jednoty Horní Újezd za 

vytvořené podmínky, které nám kdekdo závidí. Největší poděkování patří kolegům trené-

rům Honzovi Vodehnalovi a Honzovi Benešovi, protože to všichni děláme bez jakékoliv 

odměny ve svém volném čase.
 Zdeněk Beneš  

STARŠÍ PŘÍPRAVKA

V jarní části sezóny 22/23 jsme se zúčastnili sedmi turnajů, kde jsme do tří nasadili 
dokonce dva naše týmy. Děti předváděly dobré a poměrně vyrovnané výkony a u někte-
rých jsme zaznamenali výrazné zlepšení. Závěrečný turnaj v Čisté se nám velmi vydařil 
a umístili jsme se na krásném 2. místě, kde jsme ve finále prohráli se suverénním Opato-
vem.  Dětí chodí jak na zápasy, tak i na tréninky hojně, proto doufáme, že si o letní pauze 
odpočinou a pohyb je bude stále bavit i na podzim. S tím se pro některé také pojí konec 
účasti ve starší přípravce a odchod do mladších žáků, které posílí: David Boček, David 
Klusoň, Samuel Vomočil a sourozenci Tereza a Martin Čejkovi. Tímto jim přejeme hodně 
úspěchů v jejich budoucím působišti.
 Jan Kmošek

MLADŠÍ ŽÁCI

Už v zimních turnajích byla na dětech vidět ohromná chuť do hry a začínalo narůstat 
sebevědomí na hřišti. V prvním venkovním turnaji jsme v Litomyšli skončili na druhém 
místě, kdy jsme finále prohráli až na penalty. Týden před začátkem soutěže jsme odjeli 

na soustředění do Dolní Čermné. Vybrali jsme si asi nejhorší počasí, jaké šlo. Během 
víkendu děti odehrály tři zápasy. Dvakrát výrazně pomohly starším žákům a jednou hrály 
ve své kategorii. Tady jsme museli trochu pomoci soupeři postavit tým. Ale vyloženě se 
nám to hodilo, protože 19 dresů jsme prostě neměli.

Soutěž jsme po sérii odložených zápasu začali vítězstvím proti Litomyšli. Následovaly 

další výhry, až na začarované Jevíčko. Ani v jednom zápase jsme s nimi nehráli v kom-

pletním složení. Porážka o tři góly mrzela, ale hned další týden jsme opět jeli na vítězné 

vlně. Konec soutěže byl velmi napínavý, nakonec se nám vše vydařilo, naši soutěž jsme 

vyhráli a přebrali pohár pro okresního přeborníka v kategorii U13. Poslední zápas sezony 

proti Sebranicím měl skvělou atmosféru a fanoušci připravili hráčům výbornou kulisu. 

a Jirka Fogl a vedoucí Roman Chadima. 

Trenérům se podařilo přemluvit několik mla-

dých hráčů k obnovení kariéry a myslím, že 

i zvýšená konkurence v týmu udělala svoje. 

Po dlouhé době se v zápasech štěstí přikloni-

lo na naši stranu a můžeme si jen přát, aby 

se nás ještě chvíli drželo.

Co nás čeká v následujícím období? V prv-

ní řadě přihlášky pro sezonu 2023/2024, 

které jsem již lehce nastínil výše. Dále uspo-

řádáme několik tradičních akcí, na které vás 

srdečně zveme. První z nich bude Turnaj 

mužstev TJ Horní Újezd, kde se utkají druž-

stva mužů, dorostu a staré gardy. Nadějné 

mládí tak poměří síly s vysloužilými fotbalis-

ty a s naším „A“ týmem. Spíše než o výsledky 

půjde o to potkat se, pobavit se a ukázat 

fanouškům týmy, které nás budou v další 

sezoně reprezentovat. Tuto akci pořádáme 

v sobotu 15. 7. od 14 hodin. Hned o den poz-

ději, v neděli 16. 7., se od 14 hodin uskuteční 

Dětský sportovní den – akce, kde se snažíme 

nasměrovat děti ke sportu a připravit pro ně 

tradiční i méně tradiční disciplíny. Moc bych 

si přál, aby bylo hřiště i tribuny na obě tyto 

akce plné. Přijďte prosím a věřím, že nebude-

te litovat. I letos se zúčastníme Újezdského 

poháru, tentokrát se koná v Horním Újezdu 

okr. Třebíč, a to v sobotu 22. 7 2023. Všichni 

zájemci jsou srdečně zváni, odjezd autobu-

sem je plánován přibližně na šestou hodinu 

ranní – detailnější informace budou upřes-

něny později. A pak už bude následovat další 

porce přátelských a mistrovských zápasů 

protkaných tréninkovými jednotkami.

Aktuality z dění v naší TJ naleznete na 

www.tjhorniujezd.cz

S končící sezonou děkujeme všem hráčům, 

trenérům a vedoucím, kteří na hřišti tráví 

spoustu času. Děkujeme všem rodičům, 

prarodičům a sourozencům, kteří vodí a vozí 

na tréninky, zápasy a turnaje své děti, vnuky, 

sourozence. Poděkování patří sponzorům, 

paní starostce a pánům starostům spřízně-

ných obcí a jejím zastupitelům. Velké díky 

patří všem členům a obsluze bufetu – bez 

nich by to prostě nebylo ono. Obrovský 

dík opět patří manželkám a manželům, 

partnerkám a partnerům a našim dětem za 

to, že se nezlobí, když každý týden trávíme 

nemálo času na tom našem plácku uprostřed 

Horňáku. A v neposlední řadě samozřejmě 

děkujeme všem příznivcům, kteří naše 

fotbalisty podporují. Věřím, že nás přijdete 

podpořit i v sezoně 2023/2024.

Všem čtenářům přeji příjemné léto, od-

počiňte si, užijte si dovolenou, naberte síly 

a věřím, že se brzy uvidíme na Horňáku na 

hřišti. · Jan Beneš

→
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Po soutěži ještě odehrajeme celodenní turnaj v Bystřici nad 

Pernštejnem. 

Velké poděkování patří rodičům. Fandili na každém zápase. 

A nejenom na domácích, ale jezdili i na všechny venkovní zápasy. 

Ohromné poděkování Ivě. Úžasná organizace a pomoc se vším. 

A největší dík dětem. Odehrály svoje zápasy a druhý víkendo-

vý den nastupovaly za starší žáky. A i v zápasech starších byly 

neskutečně vidět. 
 Pavel Beneš

STARŠÍ ŽÁCI

Vstávat a cvičit – i tak by se dal popsat začátek sezóny. Na konci 
března jsme se zúčastnili třídenního soustředění v areálu Zdraví  
Dolní Čermná. Na soustředění jsme odjedli společně s Moraši-

cemi – mladší a starší žáci a doplnili jsme je starší přípravkou, 

a to ročníky, které nám na konci této sezóny přechází právě do 
mladších žáků.

V průběhu soustředění jsme hráli přátelská utkání s Dolní 

Dobroučí a týmem Žichlínku. Prostor dostali také naši nejmenší, 

kteří změřili své síly v neděli s domácím týmem z Dolní Čermné. 

Holky i kluci si soustředění moc užili. Doufejme, že se nám 

v příštím roce podaří akci zopakovat. Velké díky patří Pavlovi 

Benešovi za zorganizování celého soustředění.

První zápas sezóny jsme bohužel kvůli špatnému počasí hráli 

o čtrnáct dní později, než bylo plánováno. Odložené zápasy jsme 

museli odehrát v náhradních termínech, většinou v průběhu 

pracovního týdne. Opět jsme se potýkali s malou účastí na 

trénincích a někdy i na zápasech, kdy za starší žáky hrálo v pod-

statě družstvo mladších doplněné o 2 – 3 starší žáky.

Starší žáci v základní části opět nedokázali porazit žádného ze 

svých soupeřů. Na začátku května byla vylosována nadstavbová 

část a nás čekali soupeři z týmů Koclířov a Janov. S Janovem 

jsme se již potkali v základní části. Koclířov byl pro nás novým 

soupeřem. S každým soupeřem byly naplánovány 2 zápasy. 

V druhé části sezóny se nám ale dařilo podstatně lépe a nakonec 

jsme svoji finálovou skupinu vyhráli bez ztráty bodu a převzali 

jsme pohár pro vítěze finále D.

Nakonec nás čeká ukončení sezóny a rozloučení s hráči, kteří 

by měli přejít do dorostu.
 Iva Kvapilová

DOROST

Po vydařené podzimní části jsme do té jarní vstoupili zimní pří-

pravou. A že zimní příprava nebývá mezi hráči zrovna oblíbená, 

se potvrdilo i u nás. Na tréninky chodilo v průměru 4 až 5 hráčů, což 
v porovnání s podzimní částí, kdy chodilo na trénink i 15 hráčů, bylo 
citelně znát.

Před prvním jarním zápasem jsme dohromady s mužstvem mužů 

odjeli do Boskovic na třídenní soustředění, kde se poctivě trénovalo 

a zároveň „jaksepatří“ i utužoval kolektiv :) 

První dvě jarní utkání nás nezastihla, mírně řečeno, zrovna v oslnivé 

formě a obě jsme s týmy zespodu tabulky (Svratka a Jevíčko) prohráli.

Pravdou je, že rozjezd jarní části nebyl zrovna povedený, ale na 

druhou stranu musím zmínit, že se nám podařilo porazit i dva týmy 

(Březová a Němčice), které průběžně okupují druhou, respektive třetí 

příčku a že jsme zatím jediné mužstvo, kterému se podařilo Březovou 

porazit.

V součtu podzimní a jarní části jsme obsadili pěkné 5. místo, což není 

vůbec špatný počin, když se podíváme na to, jak mladé družstvo máme.

Určitě je mnoho věcí, které bude potřeba zlepšovat, ale já klukům 

věřím a vím co v nich je, a i proto budeme v příští sezóně hrát krajskou 

soutěž, kde budou moci své fotbalové umění prezentovat.
 Jirka Kučera

MUŽI

Na jaře se tým mužů dočkal staronových posil J. Tobka, P. Lněničky, 
M. Opletala. Po operaci kolene se také do týmu začlenil Pražan. Tým 
naopak opustil V. Lněnička odchodem do Cerekvice. 

Začátek jarní části soutěže, bohužel navazoval na podzimní neúspě-

chy. První vlaštovkou signalizující obrat bylo derby s béčkem Dolního 

Újezdu. Ze zápasu jsme si odvezli remízu, i když  celý druhý poločas 

„Horňák” hrál pouze v deseti. Opravdový zlom ovšem přinesl následující 

zápas s Opatovem (druhý tým tabulky). Po téměř ročním půstu se po-

dařilo vybojovat výhru korunovanou hattrickem Zrůbka. Na to navázala 

další vítězství s Loučkou, Borovou, Trnávkou a Poličkou B. 

Tým se nakonec umístil na předposledním místě s 23 body. Málokdo 

by po podzimu čekal, že tým bude ještě bojovat o udržení v soutěži 

okresního přeboru. Bohužel tento boj o udržení není pevně v našich 

rukách, jelikož o počtu sestupujících bude rozhodovat vývoj ve vyšších 

soutěžích.
 Roman Chadima

NOVÝ  
TERMÍN ZÁVODŮ

Dubnové deštivé počasí nám neumožnilo v řádném termínu uspořádat 
Mezinárodní mistrovství ČR sajdkár a čtyřkolek. Po jednáních s promo-
térem se nám podařilo najít nový náhradní termín pro tento závod, a to 
neděli 27. srpna. Doufáme, že se již nic nepokazí a budeme moci tento 
sportovní podnik uspořádat. Těšíme se na Vás poslední prázdninovou 

neděli. · 
 Za Autoklub v AČR Horní Újezd Václav Severa
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TOULOVCOVY PRÁZDNINOVÉ PÁTKY
Město Litomyšl vás zve na 25. celoprázdninový festival pohádek (od 18.00 hod.)  

a koncertů (od 19.30 hod.) na Toulovcově náměstí.

7. 7. Teátr Pavla Šmída – Vyprávění starého vlka  
aneb pravda o Karkulce. Koncert – Láska

14. 7. Divadlo Pruhované panenky – O třech 
neposlušných kůzlatech. Koncert – Epydemye

21. 7. Studio dell´arte České Budějovice – O zvědavém 
slůněti. Koncert – Zimnice

28. 7. Divadélko Romaneto – Námořnická pohádka.  
Koncert – Jablkoň

4. 8. Divadlo Pohádka – Tři pohádky s písničkou.  
Koncert – Ondřej Fencl & Hromosvod

11.8. Divadlo Koňmo – Vodnická pohádka.  
Koncert – Olin Nejezchleba & KyBabu

18. 8. Divadýlko Mrak – Trojlístek pohádek.  
Koncert – Plavci & Jan Vančura

25. 8. Divadlo Koráb – Pohádka pro 3 + 1 prasátka.  
Koncert – Nedivoč

Vstupné je dobrovolné a bude věnováno na konto Pomozte dětem.

POZVÁNKY 
NA SPORTOVNÍ  
AKCE
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TJ Horní Újezd pořádá 
 Miniturnaj mužstev TJ HÚ   

Hřiště Horní Újezd   sobota 15.7.2023 
 

začátek ve 14:00   občerstvení zajištěno 
 

Orientační harmonogram (změna vyhrazena): 
14:00 – 14:45  Dorost – Stará garda 
15:00 – 15:45 Dorost – Muži 
16:00 – 16:45 Muži – Stará garda 
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